
Referat fra bestyrelsesmøde 6. feb.  2024 kl. 18.30  
  
Tilstede: Konny, Lise, Tina, Erik, Peter.  
  

Fraværende: Bjarne, Mikkel.  
  

Info fra formanden:  
  
Klubben:   
DcH Kaløvig har forespurgt om vi ville gå ind og stemme på dem så de kan få renoveret deres kubhus.  
Jeg sender mailen med.  
  
Landsforeningen og Kredsen:   
Der afholdes Kreds Generalforsamling d. 20/2 på Nilles Kro. Bjarne og Peter deltager.  
Der afholdes Landsmøde i Vejen d. 16/3. Peter deltager.  
  

Info fra Kassereren: Medlemmer: 103.    
  

Konstituering:  
Formand: Peter Thyregod Jensen  
Kasser: Bjarne Lambertsen  
Næstformand: Mikkel Lynggaard  
Sekretær: Tina Eriksen  
5. medlem: Konny Møgelvang  
1. Suppleant: Lise Nicholaisen  
2. Suppleant: Erik Mejlby  
  
Generalforsamling:  
GF. Forløb stille og rolig, med en hyggelig atmosfære under spisningen efter 
Generalforsamlingen.  
  
Hjælp til div. aktiviteter:  
Hjælp i køkkenet: Lajla og Erik Mejlby, Lilla Olesen.  

1. Kursus d. 18/2, her hjælper Lajla og Erik Mejlby.  
2. kursus d. 9/3, Her har Lajla Majlby sagt at hun godt kan hjælpe denne dag. Vi 
prøver lige og spørge Lilla om hun kan hjælpe denne dag.  

  

Nyt vedr. Trænere - Holdene – Trænerkurser:   
De nye hold der er lavet, ser ud til og være sat godt sammen. Hundeførerne ser ud til og være i 
godt humør efter sammenlægningen.  
Træneraspiranterne syntes de får en masse med efter de kurser de har deltaget på. De syntes at 
det er rart at de også får lov til at prøve og bruge det når de kommer hjem.  
Hvalpehold 2, som startede d. 27/1-24 vil komme til og kører i 11 uger og så laves der en lille 
prøve og så er det op på enten Hvalpe fortsætter eller Unghundeholdet. Derefter vil der igen i 
uge 15 starte et nyt hvalpehold. Der skal laves en plan for hvad der skal gennemgåes på 



hvalpeholdene og hvad ser skal på unghundeholdet. Vi skal have et møde vedr. hvad de 
forskellige hold skal igennem.  
Vi vil prøve og finde1 eller 2 datoer hvor vi kan afholde et kursus i Livredende Førstehjælp. Jeg 
tager kontakt til ham der står for disse kurser og prøver at finde nogle datoer hvor det kan 
afholdes. Derefter sendes der så 2 datoer ud til medlemmerne hvor de kan tilmelde sig.  
   
  
  
Diverse/Projekter/Opfølgning:  
  

Aftale med OK:   
Vi skal alle prøve om vi kan tegne nogle flere medlemmer til OK og helst nogen der vil bruge APPèn 
, da den giver 10 ører pr. liter.  
  
Salg af foder og godbidder mm: Ligger stille.  
  
Støtteklubben Klubhusets venner:  15  medlemmer.  
   
Samarbejdet med Dyrlægen:  
Vi vil prøve om det er muligt og få lavet en Dyrlægeaften    
  
  

Næste bestyrelsesmøde:   5 /3 2024  
  
 


